



唐 仲 英 基 金 会

地址：中国江苏苏州吴江区东太湖生态园内唐仲英基金会中心 邮编：215200

Tel: +86 512 82060788 Fax: +86 512 82060795

<http://www.tangfoundation.org.cn>

CYRUS TANG FOUNDATION 2022 OPEN-BID INVITATION – ROUND TWO

The Cyrus Tang Foundation is pleased to inform you that your project has been selected to proceed to the next round of our 2022 Open-Bid Project Initiatives. We invite you and your project team to submit a **5-minute video**, answering the following four questions:

- 1. What is the problem you are trying to solve?**
- 2. Why is this problem important to you?**
- 3. If this project is successful, how would it change the world?**
- 4. How might this project and your team be a force in giving back to the community?**

Please submit a link to your video by June 11, 2021 via email to Lily Zhu at zhulily@tangfoundation.org.cn and Lily Zhang at zhanglily@tangfoundation.org.cn

Shortlisted candidates will be notified by July 12, 2021 about their eligibility to continue to the next round and the additional materials that will be required at each stage. The finalists who pass these subsequent rounds will be given the opportunity to submit a detailed proposal to the Foundation Advisory Committee for final consideration.

If you have any questions about the process, please contact Cheryl Cheng at ccheng@tangfoundation.org.cn

唐仲英基金会 2022 年资助项目公开征集 – 第二轮

唐仲英基金会诚邀您的项目团队参加 2022 年资助项目公开征集第二轮申请。请在 2021 年 6 月 11 日前提交一个您和项目团队回答以下 4 个问题的 **5 分钟视频**：

- 1、您想解决什么问题？
- 2、对您而言，为什么这个问题很重要？
- 3、如果这个项目成功了，它将如何改变世界？
- 4、这个项目以及您的团队如何成为回馈社会的一股力量？

请在 2021 年 6 月 11 日前将视频链接发送至：朱莉 zhulily@tangfoundation.org.cn 和张小丽 zhanglily@tangfoundation.org.cn

唐仲英基金会将在 2021 年 7 月 12 日前通知进入下一轮的候选项目，并提供申报的后续要求。顺利通过多轮评选的最终候选项目将获邀向唐仲英基金会咨询委员会提交详细项目申请书。

如果您对第二轮申请过程有任何疑问，请联系唐仲英基金会程文琛主任：
ccheng@tangfoundation.org.cn